

Title (en)  
PAVING MACHINE.

Title (de)  
VERLEGEGERÄT.

Title (fr)  
MACHINE DE PAVAGE.

Publication  
**EP 0179777 A1 19860507 (FR)**

Application  
**EP 85901328 A 19850322**

Priority  
BE 212617 A 19840323

Abstract (en)  
[origin: WO8504435A1] Paving machine comprising a motor vehicle (1) provided with a tool holder member (4, 6), and a grip (10) for clamping a plate of paving stones (52), said grip (10) comprising support means (28, 36, 37), which are individually detachable, front (29) and rear (30) gripping elements on its base frame, second adjustment means (27, 35), enabling to adjust the mutual gap between each of the front gripping elements (29) and third adjustment means (27, 35) enabling to adjust the mutual gap between each of the rear gripping elements (30).

Abstract (fr)  
Machine de pavage comprenant un véhicule moteur (1) pourvu d'un organe porte-outil (4, 6), et une pince (10) pour le serrage d'une plaque de pavés (52), cette pince (10) comprenant des moyens de support (28, 36, 37), individuellement détachables, des éléments de pinçage avant (29) et arrière (30) sur son châssis de base, des deuxièmes moyens d'ajustement (27, 35) permettant d'ajuster l'écartement mutuel entre chacun des éléments de pinçage avant (29) et des troisièmes moyens d'ajustement (27, 35) permettant d'ajuster l'écartement mutuel entre chacun des éléments de pinçage arrière (30).

IPC 1-7  
**E01C 19/52; B66C 1/44**

IPC 8 full level  
**B66C 1/42** (2006.01); **E01C 19/52** (2006.01); **E02F 3/96** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B66C 1/422** (2013.01); **B66C 1/427** (2013.01); **E01C 19/52** (2013.01); **E02F 3/96** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8504435A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**BE 899230 A 19840716**; EP 0179777 A1 19860507; WO 8504435 A1 19851010

DOCDB simple family (application)  
**BE 212617 A 19840323**; BE 8500006 W 19850322; EP 85901328 A 19850322